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P R O T O K Ó Ł 

z Walnego Zebrania Sprawozdawczo – Wyborczego 

Stowarzyszenia Wychowanków Gimnazjum i Liceum  

im. Adama Mickiewicza w Warszawie 

 
Zebranie odbyło się 17 listopada 2012 r. w budynku IV. Liceum Ogólnokształcącego przy ul. 

Saskiej 59 w Warszawie. Załączone do protokółu zaproszenie do wzięcia udziału w Zebraniu 

(Zał. 1) zawiera proponowany porządek dzienny, który przyjęto z poprawkami jednogłośnie 

(patrz Protokół, p.3,str.2). 

 

Na liście obecności podpisały się 44 osoby (Zał. 2).W Zebraniu wzięło udział 45 członków 

Stowarzyszenia uprawnionych do głosowania. 

 

1. Powitanie 

 

Prezes Stowarzyszenia, kol. Andrzej Niemierko (r.mat.1959) powitał zebranych, a 

szczególnie serdecznie dyrektor Liceum Marzennę Zaworską, wicedyrektor Kamilę 

Załuską, byłą dyrektor Wiesławę Brożek-Filipowską – Członka Honorowego 

Stowarzyszenia oraz byłe dyrektor Barbarę Taff i Danutę Kais a także Ryszarda 

Pasternaka (historiografa Emiliana Konopczyńskiego). O zajęcie miejsc w prezydium 

Zebrania zostały poproszone obecne dyrektorki Liceum, a także wiceprezesi 

Stowarzyszenia: kol. Tadeusz Roman (r.mat.1948) i kol. Janusz Brodowski 

(r.mat.1954) oraz sekretarz Jerzy Kalinowski (r.mat.1954). Po przypomnieniu przez 

prezesa nazwisk tych Wychowanków, którzy odeszli od nas na zawsze w upływającej 

kadencji, ich pamięć uczczono chwilą ciszy.  

 

2. Wystąpienie dyrektor Liceum Marzenny Zaworskiej 

 

Dyrektor Liceum powitała serdecznie uczestników Zebrania. Podkreśliła ogromną  

rolę Stowarzyszenia w życiu Szkoły, szczególnie zauważalną w zwyczaju wręczania 

absolwentom Liceum dyplomów z okazji 50-lecia matury. Dyrektor przypomniała 

byłych prezesów Stowarzyszenia wraz z obecnym prezesem kol. Andrzejem 

Niemierko, podkreślając ich rolę w relacjach Stowarzyszenia ze Szkołą. To że są one 

bardzo dobre miała potwierdzać obecność na sali 5 obecnych i byłych dyrektor 

Liceum. Na zakończenie dyrektor wyraziła się bardzo ciepło o Stowarzyszeniu 

mówiąc, że „tu  pulsuje i bije rytmicznie serce Naszej Szkoły”. 
 

3. Przyjęcie porządku dziennego  

 

Prezes kol. Andrzej Niemierko przedstawił porządek dzienny Zebrania, który przyjęto 

bez uwag jednogłośnie. Porządek ten przewidywał: 

 

 Powitanie (prezes Stowarzyszenia) 

 Wystąpienie dyrektor Liceum Marzenny Zaworskiej 

 Przyjęcie porządku dziennego 

 Przedstawienie wniosku Zarządu o przyznanie godności Członka Honorowego: 

dyrektor Barbarze Taff, dyrektor Danucie Kais oraz Ryszardowi Pasternakowi 
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 Wybór przewodniczącego i sekretarza Zebrania 

 Wybór Komisji Skrutacyjno-Wyborczej 

 Wybór Komisji Wnioskowo-Statutowej 

 Sprawozdanie Zarządu z działalności od 22.11.2008 r. do 17.11.2012 r. (prezes) 

 Sprawozdanie finansowe Zarządu od 22.11.2008 r. do 17.11.2012 r. (skarbnik) 

 Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej (przewodniczący Komisji) 

 Sprawozdanie Sądu Koleżeńskiego (przewodniczący Sądu) 

 Dyskusja nad sprawozdaniami 

 Głosowanie nad udzieleniem absolutorium ustępującemu Zarządowi 

  Wybory do Zarządu, Komisji Rewizyjnej i Sądu Koleżeńskiego 

Przerwa 20 min 

 Ogłoszenie wyników wyborów 

 Dalszy ciąg dyskusji i wolne wnioski  

 Ukonstytuowanie się organów Stowarzyszenia 

 Sprawozdanie Komisji Wnioskowo-Statutowej  

 Podjęcie uchwały dotyczącej wniosków 

 Zamknięcie Zebrania 

 

4. Przedstawienie wniosku Zarządu o przyznanie Członkostwa Honorowego byłym 

 dyrektor Barbarze Taff i Danucie Kais oraz Ryszardowi Pasternakowi 

 

Kol. Andrzej Niemierko przedstawił treść 3 wniosków Zarządu o przyznanie 

Członkostwa Honorowego byłym dyrektor Barbarze Taff i Danucie Kais oraz 

Ryszardowi Pasternakowi (Zał.3, 4 i 5). Przypomniał sylwetki tych osób oraz ich 

zasługi dla Szkoły i Stowarzyszenia. Mówiąc o b. dyrektor Barbarze Taff podkreślił 

jej rolę w staraniach i finalizacji wmurowania tablicy pamiątkowej na Krakowskim 

Przedmieściu poświęconej profesorom Szkoły prowadzącym tajne nauczanie podczas 

okupacji. Natomiast mgr Ryszard Pasternak mimo że nie związany zawodowo ze 

Szkołą, wniósł wiele w poznanie osoby jej założyciela Emiliana Konopczyńskiego, a 

także historii samej Szkoły. Podkreślono także duży udział  Ryszarda Pasternaka i 

Danuty Kais w ważnym wydarzeniu w historii Szkoły, którym były uroczystości 100. 

rocznicy śmierci Emiliana Konopczyńskiego. 
 

Prezes kol. Andrzej Niemierko podkreślił także istotę dyplomu Członków Honorowych 

stanowiącą dowód wdzięczności Wychowanków dla osób najbardziej zasłużonych dla 

Stowarzyszenia. Przypomniał także, że na poprzednim Walnym Zebraniu dyplomy nie 

były wręczane. Przed przystąpieniem do głosowania, kandydaci opuścili salę w 

towarzystwie dyrekcji Liceum. 

 

Podczas dyskusji podkreślano zasadność uhonorowania kandydatów tym zaszczytnym 

wyróżnieniem. Zgłoszono też uwagę dotyczącą błędu w tekście wniosku (użyto 

sformułowania „tytuł” zamiast „godność” Członka Honorowego - kol. Janusz 

Hancke). Stosowną poprawkę w tekście wniosku naniesiono. W głosowaniu jawnym 

wniosek przyjęto jednogłośnie. 
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Po powrocie na salę kandydatów, prezes uroczyście oznajmił o pozytywnej decyzji 

walnego Zebrania w sprawie przyznania im Członkostwa Honorowego. Następnie w 

towarzystwie wiceprezesów wręczył kolejno dyplomy i bukiety kwiatów nowym 

Członkom Honorowym: Barbarze Taff, Danucie Kais i Ryszardowi Pasternakowi.  

Przekazano im gratulacje w imieniu Stowarzyszenia a także obecnych dyrektor  

Marzenny Zaworskiej i Kamili Załuskiej.  Nowo utytułowani wyrazili wdzięczność za 

przyznaną godność, zaś Ryszard Pasternak przekazał  na ręce prezesa obrazek Matki 

Boskiej Ostrobramskiej, przywieziony ostatnio z wizyty młodzieży szkolnej w Wilnie. 

Jednocześnie zaprosił wszystkich obecnych na uroczystość 100-lecia „pierwszego 

dzwonka w gmachu Emiliana Konopczyńskiego”. Odbędzie się to 1 września 2013 r.  

 

Prezes wręczył także bukiet kwiatów b. dyrektor Wiesławie Brożek-Filipowskiej - 

Członkowi Honorowemu Stowarzyszenia, podkreślając jej blisko 30-letnie 

dyrektorowanie w Liceum (lata 1971-2000) oraz troskę o tradycję i pielęgnowanie 

historii Szkoły przy okazji różnych uroczystości. 

 

5.         Wybór przewodniczącego i sekretarza Zebrania  
 

Kol. Andrzej Niemierko zaproponował na przewodniczącego zebrania kol. Tadeusza 

Diema (r.mat.1958), a na sekretarza kol. Anetę Bernakiewicz (r.mat.2006). Obie 

kandydatury przyjęto jednogłośnie (każdorazowo przy jednym głosie wstrzymującym 

się ze strony osoby zainteresowanej). Następnie kol. Niemierko przekazał funkcję 

przewodniczącego Zebrania kol. Diemowi, a funkcję sekretarza kol. Bernakiewicz. 

Kol. Diem podziękował za wybór jego i kol. Bernakiewicz na funkcję odpowiednio 

przewodniczącego i sekretarza Zebrania, obiecując dochowanie staranności w jego 

prowadzeniu. 

 

6. Wybór Komisji Wyborczo - Skrutacyjnej 

 

Jednogłośnie wybrano jedną Komisję, która miała pełnić funkcje zarówno Komisji 

Wyborczej jak i Skrutacyjnej. Według statutu głosowania mogą być jawne lub tajne. 

Podjęto jednogłośnie decyzję, że w wyborach do władz Stowarzyszenia głosowania 

będą tajne. Komisję Wyborczo-Skrutacyjną wybrano w osobach: kol. Janusz Szeryński 

(r.mat. 1959) i kol. Jerzy Terlecki (r.mat. 1959) (Zał.6).  

 

7. Wybór Komisji Wnioskowo - Statutowej 

 

Funkcję Komisji Wnioskowej postanowiono poszerzyć uwzględniając zgłoszone przez 

Zarząd propozycje zmian w statucie Stowarzyszenia. Do Komisji Wnioskowo-

Statutowej wybrano jednogłośnie zaproponowanych kandydatów: kol. Janusza 

Hancke (r. mat. 1952), kol. Edwarda Szwarca (r.mat. 1956) i kol. Bohdana Sabelę 

(r.mat. 1952) (Zał. 7). 

 

8. Sprawozdanie Zarządu z działalności od 22.11.2008 r. do 17.11.2012 r. 

 

Prezes Stowarzyszenia kol. Andrzej Niemierko przedstawił sprawozdanie (Zał. 8) 

składające się z następujących punktów: 
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1. Skład organów Stowarzyszenia 

2. Działalność Zarządu 

2.1 Realizacja wniosków z ostatniego Walnego Zebrania 

2.2 Zebrania Zarządu 

2.3 Spotkania z Wychowankami 

2.4 Spotkanie z okazji 50-lecia i 60-lecia otrzymania świadectw 

maturalnych 

2.5 Uroczystość odsłonięcia tablicy upamiętniającej 50-lecie 

Stowarzyszenia 

2.6 Uroczystość upamiętnienia Emiliana Konopczyńskiego w 100-lecie 

śmierci 

2.7 Uczestnictwo w innych uroczystościach szkolnych i pozaszkolnych 

2.8 Korespondencja z Wychowankami 

2.9 Kompletowanie i porządkowanie archiwum 

2.10 Redakcja biuletynu „Komunikat” 

2.11 Strona internetowa 

2.12 Gablota Stowarzyszenia 

2.13 Inna działalność 

2.14 Pożegnania 

3. Sprawy członkowskie 

4. Sprawy finansowe 

5. Współpraca ze szkolą 

6. Propozycje dla nowego Zarządu. 

 

9. Sprawozdanie finansowe Zarządu  

 

Wobec usprawiedliwionej nieobecności skarbnika Zarządu, prezes kol. Andrzej 

Niemierko zapoznał zebranych ze „Sprawozdaniem finansowym za okres od 

22.11.2008 r. do 17.11.2012 r.” (Zał. 9). 

 

Z zestawienia przychodów i rozchodów wynika saldo na dzień 05.11.2012 r. w kwocie 

9.286,20 zł. W upływającej kadencji przychody wyniosły ogółem 23.658,75 zł, zaś 

wydatki 14.372,55 zł. 

 

10. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

 

„Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Wychowanków Gimnazjum i 

Liceum im. Adama Mickiewicza w Warszawie” (Zał.10) odczytał w zastępstwie jej 

przewodniczącego kol. Edward Szwarc. Komisja Rewizyjna zapoznawszy się z 

działalnością Zarządu na podstawie sprawozdań prezesa i skarbnika stwierdziła, że 

działalność Zarządu i podejmowane decyzje były zgodne ze statutem, nie znaleziono 

też uchybień w gospodarce finansowej jak również w prowadzeniu rachunkowości. 

Wyrażając najwyższe uznanie ustępującemu Zarządowi za jego działalność, Komisja 

zarekomendowała przyjęcie sprawozdania Zarządu oraz postawiła wniosek o 

udzielenie Zarządowi absolutorium. 
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11. Sprawozdanie Sądu Koleżeńskiego 

 

Sprawozdanie Sądu Koleżeńskiego odczytał jego przewodniczący kol. Jerzy Kejna. 

Do Sądu w okresie upływającej kadencji nie wpłynął żaden wniosek, wobec czego nie 

było potrzeby zwoływania jego posiedzeń (Zał.11). 

 

12. Dyskusja nad sprawozdaniami 

 

Kol. Andrzej Wlazłowski (r.mat.1961) podziękował za wnikliwe sprawozdanie oraz 

zgłosił poparcie dla zamiaru ufundowania tablicy pamiątkowej dla Jana Wysockiego. 

Zaproponował także by na budynku szkoły przy ulicy Paryskiej 25 upamiętniono fakt, 

że dawniej mieściło się tam Liceum im. A. Mickiewicza. Zwrócił uwagę na słabe 

działanie strony internetowej Stowarzyszenia. Zaproponował aktywizację 

Stowarzyszenia przez jego zaistnienie na portalu społecznościowym np. twitterze oraz 

stworzenie na stronie Stowarzyszenia zakładek dla poszczególnych roczników 

maturalnych. 

 

Kol. Piotr Witakowski (r.mat.1959) podkreślił, że problemem Stowarzyszenia jest brak 

młodych absolwentów (brak form przyciągnięcia ich po maturze do Stowarzyszenia). 

Zaproponował wykorzystanie adresów i maili w celu zapraszania ich na zebrania. Jego 

zdaniem warto zastanowić się nad formami współpracy z młodzieżą takimi jak 

wspólne wyjazdy np. szlakiem Mickiewicza - Nowogródek, Świteź. Stwierdził przy 

tym, że nie ma bezpieczniejszego kraju jak Białoruś. Poddał rozważeniu nawiązanie 

współpracy ze szkołą na Białorusi na zasadzie wymiany szkolnej (wymiany 

doświadczeń). Uważa, że jest to nasz obowiązek jako absolwentów Liceum im. A. 

Mickiewicza. Zaproponował także aby w przyszłości zapraszać przedstawicieli 

samorządu szkolnego na obrady Walnego Zebrania. 

 

Kol. Jerzy Kalinowski (r.mat.1954)  zwrócił uwagę na to, że tradycją powinno stać się 

odwiedzanie miejsca narodzin Mickiewicza, i że zostało to z naszej strony zaniedbane. 

Przypomniał, że niegdyś był propozycja wyjazdu z uczniami Liceum na Białoruś ale 

ich rodzice nie zgodzili się z uwagi na koszty podróży. Podkreślił także, że miejsce 

narodzin Mickiewicza dla nas jest istotniejsze niż np.Paryż, do którego wszyscy 

jeżdżą. Zastanawiał się, że być może aspekty polityczne związane z Białorusią mają 

wpływ na podjęcie decyzji co do ewentualnego wyjazdu - niepokój, dyskomfort- ale 

podstawą jest pilnowanie się;. Pozytywnie odniósł się także do nawiązania kontaktów 

z młodzieżą. Nawiązując do wystapienia dyr. Zaworskiej, zaproponował aby zebrania 

Zarządu były otwarte. 

 

Kol.  Jerzy Kejna podzielił się swoim doświadczeniem co do wyjazdu na Białoruś, 

podkreślając, że nie dostrzegł tam klimatu antypolskiego, i że wielu żyjących tam 

ludzi utrzymuje więź z Polską. Przypomniał także, że w ostatnich wyborach na Litwie 

3 osoby pochodzenia polskiego weszły do parlamentu. Podkreślił, że należy związać 

„Mickiewiczaków” z tamtą tradycją, utworzyć  więzi z tamtejszą młodzieżą polonijną. 

 

Kol. Janusz Brodowski (r.mat.1954) przypomniał, że przy organizacji wyjazdu 

młodzieży licealnej do miejsca urodzenia Mickiewicza, szkoła nie wykazała 

specjalnego zainteresowania. Poparł pomysł nawiązania kontaktu z naszymi 
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maturzystami. Zaproponował aby zająć się 40- czy 50-latkami, gdyż młodsi łatwiej 

zapominają o Szkole, wykazując brak zainteresowania. Wyjątkiem są kol. Anna 

Chmielewska (r.mat.2003)  czy kol. Aneta Bernakiewicz (r.mat.2006). 

 

Kol. Janusz Małanicz (r.mat. 1953) podziękował na wstępie za zaproszenie na 

Zebranie skierowane do niego przez prezesa oraz przypomniał dzieje swego 

szwajcarskiego życiorysu. Wyraził wdzięczność za możliwość wystąpienia. 

Podkreślił, że młodzież „żyje dniem dzisiejszym” i zastanawiał się także nad tym co 

zrobić by przyciągnąć młodzież do Stowarzyszenia, jak do niej trafić i rozpropagować 

Stowarzyszenie. Przytoczył przykład Stowarzyszenia Liceum Czackiego stanowiącego 

właściwie klub seniorów. Podkreślił, iż naczelnym celem statutowym winna być próba 

zjednania i przyciągnięcia młodzieży. Zaproponował wykorzystanie nowych mediów, 

aby trafić do młodzieży i „złapać ich na haczyk”. 

 

Kol. Janusz Olechowski (r.mat.1955) stwierdził, że sami się ograniczamy, a 

największa aktywność jest zauważalna przy okazji jubileuszy. Zaproponował aby 

rocznice uzyskania matury były akcentowane częściej (np. 10-, 25-lecie). 

 

Kol. Janusz Hancke (r. mat.1952) zaproponował aby każdy zastanowił się co zrobił 

dla Stowarzyszenia, a nie narzekał i miał tylko pretensje. Zachęcił aby robić coś 

oczywiście przy wsparciu Stowarzyszenia i zaproponował w tym swoją pomoc. 

 

Kol. Edward Szwarc (r.mat.1956) podkreślił rolę programu szkolnego i różnic 

wynikających między obecnymi członkami Stowarzyszenia a uczniami Liceum – są 

wychowywani w innej rzeczywistości, nie mają tak głębokiego szacunku dla tradycji. 

Podkreślił, że obecnie młodzi ludzie albo nie mają pracy, albo dużo pracują. Poparł 

pomysł aktywizacji kontaktów z wychowankami zaraz po maturze. Zaproponował 

także aby zacieśniać więzi przez częściej organizowane zjazdy, spotkania. 

 

 Kol. Jerzy Mroz (r.mat.1954) poparł pomysł częstszych spotkań, np. 5 lat po maturze. 

 

Kol. Tadeusz Diem (r.mat.1958) zaproponował zorganizowanie wieczoru 

poświęconemu dorobkowi intelektualnemu Emiliana Konopczyńskiego, który mógłby 

poprowadzić kol. prof. Jerzy Kłoczowski (r.mat.1941) w Domu Spotkań z Historią na 

Karowej. 

 

13. Głosowanie nad udzieleniem absolutorium ustępującemu Zarządowi 

 

W głosowaniu jawnym Walne Zebranie udzieliło jednogłośnie, przy 1 głosie 

wstrzymującym się, absolutorium ustępującemu Zarządowi. W imieniu ustępującego 

Zarządu, jego prezes kol. Andrzej Niemierko podziękował za udzielone absolutorium, 

podkreślając, że wszystkie osiągnięcia nie byłyby możliwe bez wsparcia i udziału 

koleżanek i kolegów z Zarządu. Dodał także, powracając do jednego z tematów 

wcześniejszej dyskusji, że nie należy tragizować sprawy wiekowej Stowarzyszenia. 

Według niego konieczne jest „dorastanie” do Stowarzyszenia, gdyż jest ono 

skierowane głównie do osób dojrzalszych, o ustalonej pozycji zawodowej i rodzinnej. 

Przewaga starszych członków w Stowarzyszeniu wynika z chęci podzielenia się 

wspólnymi wspomnieniami dotyczącymi nauczycieli i kolegów. W uzupełnieniu kol. 
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Witakowski stwierdził, że zadaniem dla nowego Zarządu powinno być współdziałanie 

z dyrekcją Szkoły w sprawie odmłodzenia Stowarzyszenia („ bez dyrekcji Szkoły nic 

nie zrobimy”). 

 

14. Wybory do Zarządu, Komisji Rewizyjnej i Sądu Koleżeńskiego 

 

Komisja Wyborczo-Skrutacyjna w składzie podanym w p. 6 protokółu przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania w trybie tajnym. Załączony protokół Komisji (Zał. 12) 

zawiera następujące dane: 

 skład Komisji po ukonstytuowaniu się, 

 liczbę członków Stowarzyszenia biorących udział w wyborach (43), 

 listy kandydatów zgłoszonych do: Zarządu Stowarzyszenia (11), Komisji 

Rewizyjnej (5) i Sądu Koleżeńskiego (4); do Zarządu zgłoszono o 2 kandydatów 

więcej a do Sądu o 1 kandydata więcej niż przewidziana w statucie 

Stowarzyszenia liczba miejsc; podano też liczby głosów oddanych na 

poszczególnych kandydatów (patrz także protokół, p.15, str.7)  

 listy członków Stowarzyszenia wybranych do: Zarządu Stowarzyszenia (9), 

Komisji Rewizyjnej (5) i Sądu Koleżeńskiego (3). 

 

Po wyborach nastąpiła 20-minutowa przerwa w Zebraniu na kawę i herbatę.  

 

15. Ogłoszenie wyników wyborów 

 

Komisja Wyborczo -Skrutacyjna ogłosiła następujące wyniki wyborów: 

 
Wybory do Zarządu Stowarzyszenia - oddano 42 głosy w tej liczbie 2 głosy nieważne (w 

nawiasach podano liczbę głosów oddanych na poszczególnych kandydatów): 

 

kol. Andrzej Niemierko (38) 

kol. Jerzy Kalinowski  (35) 

kol. Janusz Olechowski  (35) 

kol. Janusz Brodowski  (33) 

kol. Tadeusz Roman (28) 

kol. Jerzy Mroz  (26) 

kol. Andrzej Wlazłowski (25) 

kol. Jerzy Hartwig (24) 

kol. Jolanta Sieradz (23) 

kol. Jerzy Mąkosa (20) 

kol. Janusz Hancke (16) 

 

Wobec faktu, że Zarząd zgodnie ze statutem Stowarzyszenia składa się z 9 członków, do jego 

składu nie weszły osoby, na które oddano najmniejszą liczbę głosów czyli: kol. Jerzy Mąkosa 

oraz kol. Janusz Hancke. 

 

Wybory do Komisji Rewizyjnej – oddano 42 głosy przy braku głosów nieważnych (w 

nawiasach podano liczbę głosów oddanych na poszczególnych kandydatów): 

 

 kol. Antoni Borkowski  (39) 

 kol. Edward Szwarc (39) 
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 kol. Dorota Ryst (37) 

 kol. Ryszard Ludwig (35) 

 kol. Janusz Kiełbowicz  (33) 

 

Wobec faktu, że Komisja Rewizyjna zgodnie ze statutem Stowarzyszenia składa się z 5 

członków, do jego składu weszli wszyscy wymienieni kandydaci. 

 

Wybory do Sądu Koleżeńskiego – oddano 42 głosy w tej liczbie 1 głos nieważny (w 

nawiasach podano liczbę głosów oddanych na poszczególnych kandydatów): 

 

 kol. Jerzy Kejna  (34) 

 kol. Piotr Witakowski (33) 

 kol. Józef Baliszewski (25) 

 kol. Tadeusz Grażulis (24) 

 

Wobec faktu, że Sąd Koleżeński zgodnie ze statutem Stowarzyszenia składa się z 3 członków, 

do jego składu nie wszedł kol. Tadeusz Grażulis, którego kandydatura uzyskała najmniejszą 

liczbę głosów. 

 

16. Ukonstytuowanie się organów Stowarzyszenia   

 

Do organów Stowarzyszenia weszli kandydaci z największą liczbą głosów. 

Kandydaci, na których oddano najmniej głosów stanowić będą rezerwę na wypadek 

konieczności uzupełnienia składu organów. Skład organów Stowarzyszenia po ich 

ukonstytuowaniu się jest następujący: 

 

Zarząd Stowarzyszenia  

 kol. Andrzej Niemierko - prezes  

 kol. Tadeusz Roman - wiceprezes 

 kol. Janusz Brodowski - wiceprezes 

 kol. Jerzy Kalinowski - sekretarz  

 kol. Andrzej Wlazłowski - skarbnik  

 kol. Jerzy Hartwig – członek  

 kol. Jerzy Mroz – członek 

 kol. Janusz Olechowski – członek 

 kol. Jolanta Sieradz – członek  

  

Komisja Rewizyjna 

 kol. Edward Szwarc - przewodniczący 

  kol. Antoni Borkowski - wiceprzewodniczący  

 kol. Janusz Kiełbowicz – członek 

 kol. Ryszard Ludwig – członek 

 kol. Dorota Ryst – członek   

 

Sąd Koleżeński 

 kol. Jerzy Kejna - przewodniczący   

 kol. Józef Baliszewski - członek 

 kol. Piotr Witakowski  - członek 
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Kol. Jerzy Mąkosa i kol. Janusz Hancke, którzy nie weszli do Zarządu oraz kol. 

Tadeusz Grażulis, który nie wszedł do Sądu Koleżeńskiego pozostają na liście 

rezerwowej kandydatów do organów Stowarzyszenia.  

 

W załączeniu protokóły z ukonstytuowania się: 

Zarządu Stowarzyszenia (Zał. 13), 

Komisji Rewizyjnej (Zał. 14), 

Sądu Koleżeńskiego (Zał. 15). 

 

17. Zgłaszanie wniosków 

 

Kol. Janusz Hancke przedstawił propozycje 9 zmian w statucie (Zał.16). Według kol. 

Andrzeja Niemierko w poprawce dot. §34 zamiast wymaganych podpisów „prezesa 

lub wiceprezesa i jednego członka Zarządu” powinno być sformułowanie „prezesa lub 

wiceprezesa i skarbnika”. Zmianę do poprawki zaakceptowano. Następnie poddano 

pod głosowanie wszystkie zaproponowane poprawki. Przy 1 głosie wstrzymującym się 

przyjęto  wszystkie 9 propozycji zmian w statucie. 

  

18. Sprawozdanie Komisji Wnioskowej  - Statutowej 

 

Komisja Wnioskowo-Statutowa przedstawiła następujące wnioski zgłoszone na 

Walnym Zebraniu (Zał.17): 

1) wprowadzić nowe technologie informacyjne, np.twitter, 

2) założyć teczki archiwalne, 

3) zorganizować przy pomocy Szkoły wyjazd śladami Mickiewicza, 

4) rozszerzyć obchody rocznic maturalnych np. o 10-lecie, 20-lecie itd. matury, 

5) przyjąć zalecenia poprzedniego Zarządu zgłoszone w sprawozdaniu. 

 . 

19. Podjęcie uchwały dotyczącej wniosków  

 

Po propozycji kol. Janusza Brodowskiego i kol. Jerzego Kalinowskiego by wycofać 

punkt 2) wniosków, pozostałe wnioski poddano pod głosowanie i przy 1 głosie 

wstrzymującym się zostały one przyjęte. 

 

20.       Zamknięcie Zebrania 

 

Nowo wybrany prezes Stowarzyszenia kol. Andrzej Niemierko podziękował za wybór 

na kolejną kadencję, obiecując, że „nie będzie gorzej”. Kol. Józef T. Baliszewski 

poinformował zebranych o monografii poświęconej Cmentarzowi Bródnowskiemu, 

której I tom miał ukazać się 22.11. a także podał kontakt do autora. 

 

Kol. Tadeusz Diem podziękował zebranym za aktywne uczestnictwo i zakończył 

obrady Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego Stowarzyszenia 

Wychowanków Gimnazjum i Liceum im. Adama Mickiewicza w Warszawie w 

kadencji 2008-2012. 
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 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Sekretarz  Walnego Zebrania   Przewodniczący Walnego Zebrania 

 

 

    kol. Aneta Bernakiewicz    kol. Tadeusz Diem 

 

 


